
Príhovor zriaďovateľky školy k 15. výročiu vzniku školy 

      

15 ročné jubileum našej Súkromnej strednej odbornej školy podnikania je príležitosť 

zamyslieť sa nad tým akú ďalekú cestu sme už prešli, čo nás naučila a kam nás priviedla. 

Vzdelávať sme začali 1.9.2009. Pre mňa, zriaďovateľa školy je priorita perspektívny rozvoj 

a napredovanie školy aj v budúcom období. Zámerom je budovať školu silnú, modernú po 

stránke materiálnej aj personálnej. 

Snahou školy je zabezpečiť pre našich študentov vysoko odborné kvalitné vzdelávanie 21. 

storočia, s dôrazom na získavanie kľúčových odborných ale aj všeobecných kompetencií. 

Cieľom je u našich absolventov vybudovať zodpovedný prístup k práci a posilniť schopnosti 

na zvládanie stresu, orientovanie sa v nových situáciách, vyhodnocovanie a riešenie 

problémov a v neposlednom rade tiež posilniť u nich schopnosť niesť zodpovednosť za svoje 

rozhodnutia a správanie. 

15 ročné obdobie mne samej pomohlo posunúť sa po stránke odbornej, osobnostnej vpred. 

Začo som vďačná. Veľa som sa naučila a niečo aj odnaučila . Bolo to ťažké, ale zároveň 

pekné obdobie v mojom živote. 

Aj touto cestou chcem poďakovať všetkým terajším ale aj bývalým zamestnancom školy, 

ktorí sa pričinili o to, že naša škola má pevné a nezastupiteľné miesto na trhu so strednými  

školami. Je považovaná za vysokokvalitnú odbornú, kvalitnú školu  v BBSK. 

Ďakujem pekne za množstvo vykonanej kvalitnej práce všetkým. Riaditeľovi školy aj 

predchádzajúcemu vedeniu, ktorí stáli pri zrode školy pri jej prvých krokoch a pri jej 

napredovaní a rozvoji. Bola to nie vždy ľahká cesta. 

Moja úprimná vďaka patrí aj tým, ktorí pracovali v tejto škole a nie sú už medzi nami. 

Rovnaká vďaka patrí všetkým tým, ktorí spolupracujú so školou a podporujú ju: Rada školy, 

RÚZ, BBSK, Mesto Zvolen, Regionálnemu úradu školskej správy, Asociácii súkromných 

škôl a šk. zariadení SR, všetkým firmám a spoločnostiam, ktoré sú s našou školou v duálnom 

systéme vzdelávania. 

V budúcnosti budeme v snahe o budovanie kvality vzdelávania v našej škole pokračovať. Vo 

vzdelávaní budeme klásť dôraz na budovanie finančnej, digitálnej gramotnosti u našich 

študentov, rozvíjať spoluprácu na vzdelávaní so silnými  zamestnávateľmi  v našom okolí. 

Cieľom je budovať a posilňovať vysoko odborný a kvalifikovaný pedagogický personál 

a samozrejme zabezpečiť stabilné financovanie školy.  

Som presvedčená, že aj v budúcnosti bude naša škola pomocou dobrých pedagógov 

a ostatných zamestnancov školy vzdelávať študentov, ktorí budú ďalej pokračovať v štúdiách 
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na vysokých školách, absolventov dobre odborne pripravených  pre trh práce a tiež budúcich 

podnikateľov, ktorí si vždy nájdu uplatnenie v pracovnom živote. Všetkým našim súčasným 

aj budúcim študentom prajem veľa úspechov v štúdiu a tiež v ich pracovnom aj osobnom 

živote. Môj príhovor ukončím citátom: 

Nič som nezískal ľahko, každá vec ma stála tvrdú prácu. Nehľadajte ľahké cesty. Tie hľadá 
toľko ľudí, že sa po nich nedá prísť nikam. 

Tomáš Baťa                                        Iveta Michalíková 

 


